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Saxat från styrelsen 2022-08-09 

 
Så var det då dags för styrelsemöte igen! Det blev såväl på plats på Folkuniversitetet för några 
av oss och några på hemmaplan via Zoom. 
 
Sommarens evenemang är nu avklarade och vi som har varit engagerade tycker att det varit 
jättekul att kunna ses på ”riktigt” igen. När vi har fått in rapport från alla så kommer vi att gå 
igenom de synpunkter som kommit in.  
 
Höstens program på Arkivcentrum är ju redan klart och fanns med i senaste numret av 
VärmlandsAnor. Några av lokalgrupperna har också program klara. Dessa finns att se på 
föreningens hemsida. Vi hoppas också på att få kontakt med några bygdegårdar/ 
hembygdsgårdar, som vi kan besöka och presentera föreningen. Norra Råda är planerat att äga 
rum den 10 september. 
 
Släktforskardagarna i Skövde återstår av sommarens evenemang. Tyvärr är det inte så många 
som har anmält sig till bussresan dit – undrar vad det beror på? Detta brukar vara väldigt 
populärt. Styrelsen hade en del att diskutera inför släktforskardagarna. Bland annat gick vi 
igenom de motioner som kommer att tas upp på Släktforskarförbundets riksstämma, som äger 
rum redan på fredagen. Några av oss måste alltså finnas på plats redan på fredagen, dels för att 
bygga upp vår monter, dels för att delta i riksstämman. 
 
För att viktiga dokument, som vi i styrelsen framställer, inte ska försvinna, så har vi hittills 
sparat dessa på USB-minnen. Nu tittar vi i stället på att införskaffa en egen molntjänst. Det ska 
bli spännande att se hur detta utvecklar sig – det gör sig ju inte självt. 
 
Föreningens skrivelse om Arkivcentrums framtid har ju rönt en hel del uppmärksamhet från 
såväl regionen som i medier, vilket är positivt. Vi hoppas nu på fortsatt dialog som regionen 
utlovat. 
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